
 

   

   
 

Vågsbygd Seilforening                     
Styret           

        

              
Referat fra Styremøte 6.10.20 
 
Tilstede:  Bjørn Stien, Jesper Magnussen, Inger Webb og Erik Børresen 
 
1. Faste poster 

- Godkjenning referat fra forrige styremøte 

- Innkommet post 

 

2. Økonomi 

Inger ar redegjort for økonomien i foreningen.  Vi har fått godkjent Covid-19 søknaden og er tilkjent støtte 

med 131 000. 

Enige om at Nextgentel kobber abonnement sies opp og at vi bytter til 4G router.  

Vi har fått noen nye medlemmer som er registrert inn.  De som har vært på kurs så skal kr. 500 per person 

være medlemskontingent for 2020.  

Vi har funnet ut hvordan vi får registrert familiemedlemskap som er manuelt innbetalt korrigert via 

Buypass. 

Inger fakturerer opplagsplassene for vinteren.  Bjørn har oppdatert med årets opplagspriser.  

Vi har nå mottatt kontrakten med Veidekke, som nå kan faktureres.  

Bjørn har foreslått at Gumpen betaler kr. 15 000 som følge av at det bare ble høstsesong i år. 

Bjørn har kontaktet Bitpro for å fakturere sponsor.  Ikke avklart ennå. 

Bjørn har oversendt foreløpige dokumenter til kontrollkomiteen.  

 

3.  Medlems-aktiviteter 

Medlemsmøter hver 14. dag, på onsdager i partallsuker.  Bjørn reserverer klubbhuset.  

Årsmøte i uke 6, helst onsdag.  

 

4. Huset 

Styret har vurdert å sette bort utleie av huset til Madhuset AS og ønsker dette. Dette vil løse mange av de 

praktiske utfordringene vi og huskomiteen har ved utleie av huset.  Bjørn følger opp med et møte med 

Huskomiteen for å få deres innspill på dette.  

Styret drøftet flere uheldige episoder i forbindelse med utleie, herunder skader og utfordringer med vask.  



 

   

   
 

 

Erik Børresen, Referent 


